
Referat bestyrelsesmøde 
28-09-2023 

• Deltagere: Christina, Mette, Nadia, Mille, Inger, Anne-Louise 

• Afbud: - 

Punkt 1: Status på elevheste 
Der arbejdes stadig på at få alle elevhestene korrekt registreret ved SEGES. Vi er næsten i mål. 

• Monty: fungerer desværre ikke i rideskolen eller ridefyssen. Han hentes hjem af ejeren omkring 

1/11, hvor vi bytter ham ud med en anden hest. 

• Abelone: Er stadig til salg, hvor der er en dialog med en mulig interesseret køber. 

• Miss Knight: Er taget helt ud af rideskolen, da hun desværre har tabt et par elever. Hun skal sælges 

på hendes vilkår, hvis vi kan finde den rette køber. Evt. udlånes på kontrakt. Vi mangler derfor en 

elevhest i rideskolen for at få det hele til at gå op.  

Punkt 2: Status på personalet 

Emma er godt i gang med behandling af elevhestene og har stadig plads til at tage flere af opstaldernes 

heste ind. 

Punkt 3: Status på undervisere 

Malene er sygemeldt, så Iben overtager flere undervisningstimer. 

Rebecca underviser i spring tirsdag den 13/10. 

Punkt 4: Økonomi 
Der er købt hø, halm og wrap, som har været en stor udgift for klubben grundet ”høkrisen”. Der er økonomi 

til at købe en ny elevpony, men der skal også købes ny gummigranulat til ridehalsbunden. Vi undersøger 

tilbud og priser. 

Punkt 5: Status på nyt ridecenter 

Det er nu endelig besluttet, at vi får lov at flytte ridecenteret til området ved Skrald Skov. Der påbegyndes 

jordbundsprøver og en lokalplan udarbejdes af kommunen. 

Punkt 5: Diverse 

Der er bestilt elektriker til at reparere lyset på udendørsbanen og gangstien ned til ridehallen. 

Næste bestyrelsesmøde: 29-10-2023 


